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Kalundborg Kommune 
Byggeudvalget ved Skolen på Herredsåsen 
Børne- og Ungeudvalget 
Børne- og Kulturchef Karen Boesen 
 
 
Vedr. opførelse af idrætshal ved Skolen på Herredsåsen 
 
Skolebestyrelsen kan fuldt ud tilslutte sig skoleledelsens brev af 9. juni 2006 og hilser 
med tilfredshed, at Byggeudvalget ved Skolen på Herredsåsen/Børne- og Ungeudvalget 
i Kalundborg Kommune på møde den 21. juni 2006 vil behandle skolens ønske om, at 
der nu opføres en ny hal ved skolen. 
 
Ønsket er ikke blevet mindre aktuelt; idet vi i Kalundborg Folkeblad læser, at der nu 
skal opføres en idrætsbørnehave tæt på skolen. 
 
Idræt er sundt, udviklende og samlende.  
En ny hal vil ikke alene betyde, at skolen kan samle sine idrætsaktiviteter ét sted, men 
den vil samtidig åbne mulighed for, at de mange (tosprogede) børn og unge i området i 
højere grad kan aktiveres/integreres i kommunen. 
 
Opførelse af en idrætshal ved den eksisterende Ulshøjhal indgik i byggeplanerne 1998 
– 2001, idet man allerede på dette tidspunkt kunne se, at den var en nødvendighed - 
skolens størrelse og øvrige idrætsfaciliteter taget i betragtning. Næsten samtlige 
politikere i det daværende byråd var da også indstillet på, at hallen skulle bygges 
snarest muligt. 
 
Vi skal derfor opfordre til, at Byggeudvalget og skolens ledelse - i samarbejde - snarest 
undersøger eventuelle løsningsmuligheder. 
 
 
Med venlig hilsen 
 
 
 
Claus Bülow   Ole Espersen 
Skoleinspektør   Skolebestyrelsesformand 
Skolen på Herredsåsen   Skolen på Herredsåsen


